
 

Aan:  Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Tynaarlo 

  Kornoeljeplein 1 

  9481 AW Vries 

Van:  Raadsfractie D66 Tynaarlo 

Datum:  27 september 2021 

Onderwerp: verzoek van LT/GL/CU voor 500 asielzoekers in businesspark Ter Borch 

 

Geacht College, 

 

We hebben het verzoek aan het college van Leefbaar Tynaarlo, GroenLinks en ChristenUnie 

van 26 september jl. gelezen. Hierin verzoeken zij het college tot een onderzoek naar 

mogelijkheden voor opvang van asielzoekers op het businesspark Ter Borch.  

 

Hierin staat dat “Op het businesspark Ter Borch is op dit moment veel ruimte beschikbaar. Er 

zullen ongetwijfeld plannen zijn, maar onze inschatting is dat een flink deel van het park de 

komende 5-10 jaar nog leeg zal zijn”.  

 

Wij zijn verbaasd dit te lezen. Daarom hebben wij de volgende vragen:  

 

1. Hoe verloopt de kavelverkoop op businesspark Ter Borch? 

2. In welke mate is een AZC op businesspark Ter Borch strijdig met de huidige 

bestemmingsplannen?  

3. In hoeverre komt de huisvesting van asielzoekers op bedrijventerreinen overeen met 

de zoekcriteria van het COA en die genoemd in de PvdA motie van 13 april jl. ? 

Daarnaast hebben wij de volgende vragen over het verzoek van LT/GL/CU:  



4. Is het college bezig met onderzoek naar geschikte locaties zoals gevraagd in de 

bovengenoemde motie? Is hier al openheid over te geven aan de gemeenteraad?  

5. Is het college, net als D66, van mening dat asielzoekers het beste floreren en 

integreren met kleinschalige opvang dichtbij de lokale gemeenschap (zoals TUVO)? 

6. Heeft de gemeente Groningen een verzoek gedaan om te helpen met de 

studentenhuisvesting? 

7. Is er onderzoek gedaan naar de woningbehoefte van studenten in de gemeente 

Tynaarlo? 

8. Is er een plan voor (nood)opvang voor spoedzoekers waar het voorstel voor 

businesspark Ter Borch binnen valt?  

9. Is het college het met ons eens, dat draagvlak voor een asielzoekerscentrum  een 

belangrijke factor is die staat of valt met goede communicatie?  

10. In hoeverre beïnvloed het voorliggende verzoek de mogelijkheid om op een goede 

manier invulling te geven aan communicatie richting omwonenden en andere 

betrokkenen? 

 

 

Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groeten, 

namens de D66 fractie, 

 

 

Els Kardol 


